

逸夫書院

2014/2015年度新生宿舍遴選行事曆

Shaw College

Residence Selection Schedule for New Students 2014/2015

日期 Date	事項 Items
20 Aug (Wed)	網上申請 <u>截止時間</u> (申請資料及證明文件須於辦公時間*內交回逸夫書院
<u>9 a.m.</u> –	文瀾堂)
25 Aug (Mon)	Deadline for online applications (record sheet and document proofs to be
<u>12 noon</u>	submitted to Wen Lan Tang, Shaw College within office hour*)
27 Aug (Wed)	公佈遴選結果
5 p.m.	Announcement of result
07 A (W. 1)	1. 七中生(1. 七丰协可拟土朗岭 1. (1. 4) 明卢表丽土从炯川
27 Aug (Wed)	上訴申請(上訴表格可於文瀾堂 LG1 詢問處索取或於網址
- 28 Aug (Thu)	http://www.cuhk.edu.hk/shaw/hostel_下載)
5 p.m.	Application for appeal (application form to be obtained from the information
	counter at LG1 Wen Lan Tang or downloaded from
	http://www.cuhk.edu.hk/shaw/hostel)
27 Aug (Wed)	申請同房(包括雙人房、三人房及四人房)
- 28 Aug (Thu)	Application for pairing of roommates (for all types of rooms)
5 p.m.	
•	
29 Aug (Fri)	抽籤形式分配房間
	Room allotment by drawing lots
1 Sep (Mon)	公佈房間抽籤結果 (入宿即時開始)
5 p.m.	Announcement of the result of drawing lots (Residents can move in immediately)
3 Sep (Wed)	公佈上訴結果
5 p.m.	Announcement of appeal results
1 Com (M-1)	本地生入宿(詳情請參閱入宿通告)
1 Sep (Mon)	
- 6 Sep (Sat)	Moving in hostels for local students (refer to relevant notice for details)

注意:以上日期將因應情況(例如惡劣天氣)作適當修改,不再另行個別通知,請留意通告。 Remarks: The above dates are subject to amendment if necessary. Please pay attention to our notices. Applicants will NOT be notified individually.

9 a.m. – 5 p.m.

^{*} 辦公時間為早上九時至下午五時正。

^{*} Our office hour is 0900-1700, Monday to Friday.